
                                       P  R  O  T  O  K  Ó  Ł  nr  XLVI/13

z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28.10.2013r.

Miejsce obrad  -  Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie;

Godzina rozpoczęcia obrad:  12.00

Do punktu 1. 
Obrady sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki – przewodniczący Rady Miejskiej w
Barczewie.

Pan Zbigniew Chlubicki stwierdził prawomocność obrad dzisiejszej sesji.

W obradach sesji uczestniczy 14 radnych – zgodnie z załączoną listą.
Nieobecny: radny Krzysztof Ludwiniak.

Do punktu 2.

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani Alina Jakończuk:
-wnioskuję o zdjęcie z porządku obrad punktu 9. Wniosek swój uzasadniam tym, że
regulamin konkursu „Anioł Sukcesu” zawiera sporo niedopowiedzeń i wymaga
uszczegółowienia.

„Za” zdjęciem punktu 9  z porządku obrad głosowali  wszyscy radni.

Porządek obrad po dokonanej zmianie:

3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji ;
4.Analiza stanu poziomu nauczania w placówkach oświatowych gminy Barczewo
na bazie raportu Okręgowej  Komisji Egzaminacyjnej;
5.Informacja Burmistrza Barczewa  o  zgłoszonych  żądaniach  dotyczących
odszkodowań oraz wydanych decyzjach  związanych z naliczeniem opłaty z tytułu
wzrostu wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą planu
zagospodarowania przestrzennego;
6.Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w
Barczewie;
7.Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości
Rolnych  Oddział Terenowy w Olsztynie nieruchomości;
8.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu odnowy miejscowości Kaplityny
na lata 2013-2020;
9.Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych;
10.Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości;
11.Projekt uchwały w sprawie dziennych stawek opłaty targowej;
12.Projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej;
13.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

 



Barczewo na lata  2013-2022;
14.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Barczewo na 2013r;
15.Sprawozdanie z działalności stałych  Komisji Rady Miejskiej;
16.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady
Miejskiej;
17.Interpelacje i zapytania radnych;
18.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
19.Odpowiedzi na bieżące zapytania;
20.Sprawy różne i wolne wnioski;
21.Zakończenie obrad XLVI/13 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Do punktu 3.

Protokół z obrad poprzedniej sesji przyjęty został jednogłośnie.

Do punktu 4.

Analizę  (pokaz multimedialny) przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie.

Pan Edward Maciejewski – szkoda, że dziś nie ma dyrektorów tych szkół.
Wyniki są zastraszające. Dojdziemy w końcu do zera. Każdego roku jest coraz
gorzej. Może zróbmy na sesji punkt poświęcony temu tematowi.

Pan Zbigniew Chlubicki – ja uważam, że ten temat powinniśmy omawiać na
Komisjach;

Pani Teresa Lutarewicz – Komisja Oświaty  na bieżąco odbywa takie spotkania 
z dyrektorami szkół;

Pan Lech Nitkowski – to są niestety zaszłości. 
Do pani Chyżyńskiej – tu trzeba bardzo szybkiego działania. Należy zorganizować
spotkanie z dyrektorami tych szkół , w którym wezmę udział. Trzeba natychmiast w
życie wprowadzić plan naprawczy. Spotkanie należy zwołać w trybie pilnym.

Do punktu 5.

Informacje przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik.

Informacja przyjęta została bez zastrzeżeń.

Do punktu 6.

Projekt uchwały i wyjaśnienia przedstawiła pani Zalewska-Wójcik.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna;

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

 



                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr   XLVI(300)13
w sprawie     nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w Barczewie.

Do punktu 7.

Projekt uchwały i wyjaśnienia przedstawiła pani Zalewska-Wójcik;

Pani Urszula Mosakowska  -  opinia Komisji Rolnictwa jest pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                         U C H W A Ł Ę   nr   XLVI(301)13
w sprawie  nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział
Terenowy w Olsztynie nieruchomości.

Do punktu 8.

Wyjaśnienia przedstawił Burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLVI(302)13
w sprawie  zatwierdzenia Planu odnowy miejscowości Kaplityny na lata 2013-2020.

Do punktu 9.

Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz  -  propozycja Burmistrza Barczewa:
pozostawić stawki podatku od środków transportowych na ubiegłoropcznym
poziomie.

Pan  Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLVI(303)13

w sprawie  określenia  wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Do punktu 10.

Pani Dorota Kondratowicz p[oinformowała zebranych, że Burmistrz Barczewa
proponuje podwyżki stawek podatku od nieruchomości średnio o ok. 2% i
przedstawiła proponowane stawki w poszczególnych pozycjach.

 



Radni nie zgłosili żadnych uwag w stosunku do przedstawionych propozycji.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sal;i obecnych jest 12 radnych.

Rada Miejska  9 głosami „za”, 1 głosie „przeciwnym” i 2 głosach „wstrzymujących”
podjęła:

                                              U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XLVI(304)13

w sprawie  określenia  wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Do punktu 11.

Pani Dorota Kondratowicz – Burmistrz Barczewa  proponuje pozostawienie stawek
na ubiegłorocznym  poziomie.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 12 radnych.

Radni  j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                              U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XLVI(305)13

w  sprawie  dziennych stawek opłaty targowej.

Do punktu 12.

Pani Kondratowicz – Burmistrz Barczewa proponuje pozostawienie  stawek opłaty
miejscowej na  ubiegłorocznym poziomie.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 12 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                             U  C  H  W  A  Ł Ę  nr  XLVI(306)13

w sprawie  opłaty  miejscowej.

Do punktu 13 i punktu 14.

Wyjaśnienia do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej i do proponowanych

 



zmian budżetowych wraz z autopoprawkami przedstawiła pani Dorota
Kondratowicz – Skarbnik Miasta.

Zmiana  WPF:

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest  12 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XLVI(307)13
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Barczewo na lata
                2013-2020.

Zmiany budżetowe:

Pan Jan Suliński   -   opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 12 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e  podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XLVI(308)13

w  sprawie  zmiany budżetu Gminy  Barczewo  na 2013 r
                  
Uchwała obejmuje autopoprawki.

Do punktu 15.

Sprawozdania  z działalności stałych Komisji przedstawili poszczególni
Przewodniczący stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie.

Do punktu 16.

Sprawozdanie Burmistrza Barczewa:

-5-6.10.2013r w Synagodze  odbyła się udana impreza. Towarzyszył jej pokaz
starych samochodów;
-uczestniczyłem w uroczystości  Dnia  Edukacji  Narodowej;
-4.10.2013r brałem udział  w Forum Gospodarczym, które odbyło się w Lidzbarku
Warmińskim;
-odbyło się posiedzenie Rady Gospodarczej;
-Camping Tumiany  drugi raz z rzędu zajął  I miejsce  w Polsce;
-OSP Barczewo jako jedyna jednostka w województwie włączona została do
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego;
-w Ruszajnach we wsi zamontowano urządzenia do siłowych ćwiczeń - ogólnie

 



dostępne;
-rozpoczęły się prace renowacyjne przy budynku ratusza i budynku po kościele
ewangelickim;
-trwa remont ulicy Wańkowicza w Barczewie;
-trwa naprawa odcinków dróg w Nikielkowie;
-trwa modernizacja  drogi gminnej w Kaplitynach;
-trwa  budowa ulicy Migdałowej w Wójtowie ;
-trwa budowa drogi ulicy Ogrodowej w Łęgajnach (z pełnym odwodnieniem);
-sporządzany jest projekt budowy oświetlenia ulicznego w Wipsowie. Czekamy na
pozwolenie na budowę;
-inwestycja uporządkowania zbiornika w  Skajbotach rodzi się w bólach;
-trwa zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Kronowie;
-ogłoszony został przetarg na przebudowę odcinka drogi w Niedźwiedziu;
-kończy się realizacja zadania kanalizacji Ruszajn;
-mamy projekt na budowę kanalizacji na osiedlu domków jednorodzinnych w
Barczewie. Wchodzimy w studium wykonalności razem z naszą  spółką ZWIK;
-po posiedzeniu Komisji Promocji  daliście Państwo nadzieję panu Perczyńskiemu
z Wójtowa na zorganizowanie w przyszłym roku w Tumianach podczas obchodów
650-lecia Barczewa wspaniałej imprezy żeglarskiej;
-odbyło się spotkanie w sprawie organizacji obchodów 650-lecia  Barczewa;
-w Barczewku odbyła się wspaniała impreza – Turniej Tenisa Stołowego;
-wziąłem udział  w Warszawie w Kongresie Gmin Wiejskich i Miejsko- Wiejskich.
W spotkaniu tym udział wzięła  minister Bieńkowska;
-bardzo dużo dzieje się w naszym CKIPG oraz w bibliotece;
-wspólnoty administrowane przez ZBK pobudowały 6 kotłowni;
-odbyło się spotkanie w ramach projektu Comenius;

Do punktu 17.

Interpelacje i zapytania radnych.

Pani Halina Bronka:
-dwukrotnie pytałam na sesji o powód mętności wód rzeki Kiermas. Otrzymałam
nawet dwie odpowiedzi. Jedną z Urzędu z Barczewa a drugą z Zarządu Melioracji
(pani Halina odczytała tą odpowiedź).
Niestety nie zgadzam się z ta odpowiedzią. Uważam, że wyjaśnienie w niej zawarte
jest nieprawdą. Jest to zrzucanie odpowiedzialności na stan barczewskiej
kanalizacji burzowej. Kanalizacja burzowa nie jest zmieniana od wielu lat a wody
uległy niestety zmianie. Będę ta sprawę monitorowała w przyszłym roku;

-dyrektor MZOIZ przedstawiała wyniki uzyskane podczas testu gimnazjalnego. Czy
można w jakiś sposób uhonorować  dyrektorów szkół niepublicznych, które
uzyskały najlepsze wyniki?

-czy jest możliwość ufundowania z budżetu Gm,iny statuetki i  zorganizowania
imprezy Sportowiec Roku na wzór  Barczewianina Roku?

 



Pan Andrzej Moszczyński:
-mieszkańcy Łęgajn zaniepokojeni są faktem, że może  tam zacząć prowadzić
działalność firma prowadząca działalność związaną z nieczystościami;

Pan Edward Maciejewski:
-kiedy wykonawca, który wygrał przetarg na pobudowanie budynków socjalnych,
wchodzi na budowę .
Czy zostanie pobudowana przez tego wykonawce droga dojazdowa, którą ciężki
sprzęt jeździł będzie na plac budowy?

Pan Jan Połowianiuk:
-rodzice dzieci uczęszczających do szkoły zwrócili  się  na piśmie do Urzędu o
doświetlenie 2 przejść dla pieszych przy szkole. Czy jest możliwość doświetlenia
tych miejsc?

-czy do końca grudnia zostanie złożony wniosek aplikacyjny dotyczący inwestycji
budowy kanalizacji na osiedlu domków jednorodzinnych?

Do punktu 18.

Pan Reinold Human:
-czy coś wiadomo na temat busa, który ma dowozić dzieci do  szkół
ponadgimnazjalnych z Leszna?

Pan Jan Zieliński:
-trwa rekultywacja wysypiska w i głupio by było aby powstał nowy zakład
zajmujący  się  zbiorem odpadów;

Do punktu 19.

Odpowiedzi:

Pan Lech Nitkowski:

dla pana Moszczyńskiego:
-prawdopodobnie firma KOMA z Ełku, która wywozi nieczystości z Olsztyna chce
zrobić tam punkt segregacji. Wystąpić mogą. Teren nie jest gminy ale prywatny. My
jako Urząd nie pozostaniemy bierni;

Pan Moszczyński:
-tam są wyszczególnione odpady, które mogą być wywożone. Tam przede
wszystkim chodzi  o gruz i tego kruszenie, więc będzie kurz i hałas . Tego
mieszkańcy naprawdę nie chcą. Łęgajny po tylu latach istnienia wysypiska chcą
spokoju i świeżego powietrza.

Pan Nitkowski – wykonujemy ocenę oddziaływania na środowisko. Z naszej strony
będzie to poddane oglądowi.

 



Dla pani Haliny Bronka:
-dofinansowanie „Sportowca Roku” - mamy przecież Galę Sportu gdzie takie
wyróżnienia są wręczane. Myślę, że w tym temacie jest duża rola Komisji Promocji.
To wszystko może się odbywać w granicach i ramach środków przeznaczonych na
sport.

Pani Bronka:
-to miałoby iść taką drogą jak Anioł Sukcesu;

-nagradzanie dyrektorów szkół niepublicznych – muszę się nad tym zastanowić;

-dla pana Kopczyńskiego – w sprawach szkód nic się nie zmieniło. Chodzi o
szacowanie wysokości odszkodowań – tu  nie pozostaniemy bierni;
-dla pana Połowianiuka – doświetlenie przejść przy szkole – zobaczymy co tam
można  polepszyć;
-projekt kanalizacji domków jednorodzinnych – pan Kasprzak liczy;

Pan Jasiński - dla pana Humana :
-prawdopodobnie do piątku będziemy mieli niezbędne analizy. Po wyliczeniu pana
Galskiego wyszło, że gdybyśmy uruchomili taka linię należałoby miesięcznie
dofinansować przewoźnika kwotą 14-18 tysięcy zł. Takie są niestety koszty.

Pan Krzysztof Zdziarstek  dla pana Edwarda Maciejewskiego:
-w środę przekazujemy dla  wykonawcy plac budowy. Jeżeli chodzi o drogi to
wykonawca ma to określić i ocenić jak będzie wyglądała droga dojazdowa i jeżeli
zaistnieje konieczność to ma ułożyć płyty, które potem zdemontuje. Wykonawca 
ma dostarczyć harmonogram rzeczowo-finansowy. W tym roku przewidziana kwota
do realizacji tego zadania to 350 tysięcy zł. Reszta w przyszłym roku.

Pan Edward Maciejewski – jestem tą drogą niemile zaskoczony. Z góry na 100%
wiem, że ta droga  nie będzie potrzebna.

Pan Nitkowski – będziemy to monitorowali;

Pan Adnrzej Moszczyński – wczesną wiosna i jesienią mieszkańcy  bez trwającej
tam budowy mają problemy aby przejść, przejechać tą drogą. A co się będzie tam
działo jak rozpocznie się budowa – aż strach pomyśleć.Uważam, że jak budujemy
tam te budynki to należy zrobić tam drogę i oświetlenie;

Pan Lech Nitkowski – my również mamy obawy co do tej drogi. Nam wszystkim
zależało będzie na tym aby ta inwestycja nie sprawiała problemów;

Pan Edward Maciejewski – jestem zawiedziony tym, że w specyfikacji taki warunek
dotyczący drogi nie został zawarty. Jeżeli daje się słowo to należy go dotrzymać;

Pan Lech Nitkowski – będziemy dmuchać na zimne;

 



Pan Dariusz Jasiński – zadanie to jest z dofinansowania. My dopilnujemy tego.
Pan Nitkowski – jeżeli droga  byłaby ujęta w kosztorysie  to byśmy nie dostali
dofinansowania;

Do punktu 20.

Pan Zbigniew Chluibicki:
-proszę o dowieszenie dwóch lamp na ulicy Kwiatowej w Wójtowie;

-w Wójtowie ładnie były wyreperowane drogi ale po deszczach pojawiają się ubytki.
Proszę się temu przyjrzeć ;
-przy OSP w Barczewie, przy moście,  rurą wypływa woda na jezdnię;

Pan Jan Suliński:
-dojazdy z Leszna można by było połączyć z tymi z Tumian, Kierzbunia, Bartołt;

Pan Dariusz Jasiński:
-właśnie taka analiza jest prowadzona;

Pani Halina Bronka:
-zbliża się czas Wszystkich Świętych. Będą tłumy samochodów. Droga na Sójcze
Wzgórze  jest niebezpieczna. Stan tej drogi na wjeździe z u;licy Kościuszki jest
fatalny i niebezpieczny. Proszę  podnieść tam kostkę bo ktoś może się tam potknąć
i  zrobić sobie poważną krzywdę.

Pan Czesław Kopczyński  - szkoła w Lamkowie systematycznie podnosi swoje
wynik nauczania. Proponuję dofinansować remont sali w tej szkole.

Pan Lech Nitkowski – prawnie jest określone jakie możemy zastosować
dofinansowanie.

Pan Edward Maciejewski:
-dziękuję powiatowi, że zrobiony został nowy dywanik na drodze  - las przed
Nikielkowem;
-aby nie było dojazdów do lekarza, sklepu, szkoły w XXI wieku , to aż strach
pomyśleć. Na to trzeba spojrzeć (Leszno, Bartołty Wielkie);
-sprawy odbioru nieczystości – fajnie, że Komisja Regulaminowa tym się zajęła.
Mój niepokój budzą stawki na wywóz śmieci segregowanych i nie segregowanych,
zwolnień dla rodzin wieloletnich. Niepokoi mnie to , że dopiero po zawarciu umowy
mamy się zajmować tą kwestią. Uważam, że należy to robić wcześniej.

Do punktu 21.
Pan Zbigniew Chlubicki : stwierdzam obecność na sali 7 radnych (brak quorum).

 



Stwierdzam wyczerpanie porządku obrad, w związku z czym zamykam XLVI/13
sesję Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis                                                Przewodniczący 
                                                                         Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                         Zbigniew Chlubicki

 


